
Elvis Vreto
Zastupnik u Skupštini Kantona Sarajevo
12.radna sjednica 
Broj: ____/19
Sarajevo, 24.07.2019.

Dostaviti:
Bosna i Hercegovina

Federacija Bosne i Hercegovine
Kanton Sarajevo

Skupština Kantona Sarajevo
n/r predsjedavajući Skupštine Kantona Sarajevo

Uputiti: Vlada Kantona Sarajevo
Ministarstvo saobraćaja KS

Inspekcija za saobraćaj
 

PREDMET: INICIJATIVA
Poštovani,
Na osnovu člana 106. Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo ("Službene novine Kantona
Sarajevo", broj 25/10, 14/11, 19/11, 7/12, 26/12), Vladi Kantona Sarajevo, tačnije resornom
ministarstvu.  upućujem  inicijativu  za  rješavanju  administrativnih  prepreka  kojim
Ministrastvo za saobtraćaj  putem inspekcija  za saobraćaj  treba da  provede odluku
/pravilnik   o  fijakereskom saobraćaju    u  saradnji  sa  Općinom Ilidža   kako  bi  se
realizovala  planirana nabavka uniformi za fijakeriste i vreća za zbrinjavanje konjskog
izmeta ( Velika aleja -Vrelo Bosne)  
                                                 
                                                   O B R A Z L O Ž E NJ E:
       Javna ustanova za zaštićena prirodna područja je planom nabavki osigurala sredstva za 
nabavku uniformi fijakerisima u Velikoj aleji  i vreća za zbrinjavanje  konjskog izmeta  kojim
bi se riješio dugogodišnji problem po ovom pitanju. Da bi se provele aktivnosti, inspekcija za 
saobraćaj mora provesti odluku /pravilnik ministrastva o fijakerskom saobraćaju a Općina 
Ilidža treba da propiše izgled uniformi za fijakeriste, to nisu zahtjevne aktivnosti i  ćudi me do
sada nisu riješeno a JU za zaštićena prirodna  područja je već dugo sugerira na navedeno sa 
ciljem implementacije jer imaju obezbjedjen novac i  planirali su navedene nabavke. 
Podsjećam da je Velika aleja  u cijeloj svojoj dužini do Vrela Bosne presvućena novim slojem
asfalta a gore navedeni problem još uvijek nije riješen. Molim ministrastvo saobraćaja, 
inspekcijsku za saobraćaj  da poduzme sve aktivnosti zajedno sa Općinom Ilidža i riješe 
administrativne prepreke kako bi se omogućilo JU za zaštićena prirodna  područja da konaćno
realizuje planirane aktivnosti kako bi Velika aleja i Vrelo Bosne  dobilo zasluženi izgled  i 
zadržalo epitet jednog on najljepših mjesta koje posjećuje veliki broj  građana i turista.   

. 



S poštovanjem
_______________
Elvis Vreto 
Zastupnik Naše stranke u Skupštini Kantona Sarajevo


